

新聞照片：



張子敬署長與澳洲辦事處副代表 Mr. Michael Googan、美國環保署助理署長 Jane Nishida、外交部亞太司周民淦司長、澳大利亞聯邦科學與工業研究組織 Director Dr. Daniel J Metcalfe、駐澳大利亞代表處賴維中公使等參與線上會議嘉賓合影

Minister Chang, Tzi-Chin, Deputy Representative Mr. Googan of the Australian Office, Assistant Administrator Jane Nishida of the US EPA, Director General Chow, Minn-Gan of the Department of East Asian and Pacific Affairs, MOFA, Oceans and Atmosphere, CSIRO Director Dr. Daniel J Metcalfe, and Deputy Representative Lai of the Taipei Economic and Cultural Office in Australia were taken a group photo with online participants.



張子敬署長與澳洲辦事處副代表 Mr. Michael Googan、外交部亞太司周民淦司長、駐澳大利亞辦事處科技組林赫組長等參與實體會議貴賓合影

Minister Chang, Tzi-Chin, Deputy Representative Mr. Googan of the Australian Office, Director General Chow, Minn-Gan of the Department of East Asian and Pacific Affairs, MOFA, and Executive Director, and Science & Technology Division, Taipei Economic and Cultural Office in Australia Lin, Ho were taken a group photo with physically participants.



張子敬署長致贈雨水汞採樣器模型給澳大利亞聯邦科學與工業研究組織，並請澳洲辦事處副代表 Mr. Googan 代表接受

Minister Chang, Tzi-Chin presented a wet mercury sampler model to the CSIRO, and Deputy Representative Mr. Michael Googan of the Australian Office received the model on behalf of CSIRO.